



# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE I SVEROK MÄLARDALEN

**MÖTESDATUM: 2023-04-12**





## Dagordning

<b>1-8. Mötets öppnande &amp; formalia</b>	<b>3-4</b>
<b>9. Genomgång av föregående möte + aktivitetsrapport + annan information</b>	<b>4</b>
<b>10. Ekonomi</b>	<b>4</b>
<b>11. SF årsmöten</b>	<b>5</b>
<b>12. Kickoff</b>	<b>5</b>
<b>13. Kommunikationshantering</b>	<b>5</b>
<b>14. Arbetsgrupper avrapportering/beslut</b>	<b>5</b>
<b>15. Aktivitetslista 2023</b>	<b>6</b>
<b>16. Kommande aktiviteter</b>	<b>6</b>
<b>17. Per capsulam beslut</b>	<b>7</b>
<b>18. Nästa möte + Föranmälda frågor</b>	<b>7</b>
<b>19. Mötets avslutande</b>	<b>7</b>



## Mötets öppnades 18:05 på Discord

1. Kallade till mötet  
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin, William Väisänen, Elis Låås och Gunnar Ålander
2. Närvaro  
Följande personer var närvarande under mötet:  
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin, William Väisänen
3. Röstlängd  
Röstlängden fastställdes till:  
Jerk Fogelqvist Utterström, Michel Rowinski, Cecilia Sjödin, William Väisänen
4. Förklara mötet beslutsmässigt  
Mötet beslutade att förklara mötet beslutsmässigt
5. Val av mötesordförande  
Mötet beslutade att välja Michel Rowinski till mötesordförande.
6. Val av mötessekreterare  
Mötet beslutade att välja Cecilia Sjödin till mötessekreterare.
7. Val av justerare samt val av tidsansvarig  
Mötet beslutade att välja Jerk Fogelqvist Utterström till justerare.  
Mötet beslutade att välja William Väisänen till tidsansvarig.
8. Dagordning & tidsättning  
Förslag till beslut: Mötet beslutar att fastställa dagordningen och upprätta en tidsättning samt skriva in denna vid de återstående punkterna.  
**Beslut:** Mötet beslutar att fastställa dagordningen och tidsättningen.



### **Förslag för tidsättning**

10 min P 9

5 min P 10

5-10 min P 11 Vad tar vi med oss?

5-10 min P 12 Sista genomgången och beslut

10 min P 13

10-15 min P 14 Beror på vad som har hänt.

Paus 5-10 min

5-10 P 15 Vad är påbörjat vad är klart vad ska delegeras?

3 min P 16 Främst uppdatering

0 min P 17 (Föra in om det finns några)

2 min P 18-19

Totalt 55-75 min +5 min paus

## 9. Genomgång av föregående möte (10)

### **Genomgång av föregående möte + aktivitetsrapport + Annan information**

#### **Kontakter med RFSL/PRIDE**

Michel har haft kontakt med Uppsala och frågat om kontakter i Sörmland och Västmanland. Cecilia berättar om Pride aktiviteter i Eskilstuna, ej kännedom om vilka som arrangerar. Cecilia tar kontakt med RFSL i Eskilstuna och kollar datum för pride i sommar.

#### **Kontakter med Studieförbundet**

Ingen uppdatering angående 3d skrivare, ska kontaktas i veckan.

Studieförbundet Sörmland kollar upp med arrangemang för Kulturnatt. Ingen planerad meet & greet i Eskilstuna, men öppna för att delta på evenemang eller skapa möjlighet att träffa våra medlemsföreningar.

#### **Kontakter med Föreningar i Uppsala**

Utskick har skett om Eurocon på stadsbiblioteket via nyhetsbrev inga har svarat ännu.

#### **Kontakter med Förbundet**

Vi har fått svar om frågor om enkäter, ebas, GDPR osv. som ställts vid tidigare tillfälle samt datum & underlag för regionsbidrag.



### **Hur mår vi i styrelsen?**

Vi har gått bordet runt. Flera som upplever och lyfter utmaningar med stress och psykisk ohälsa.

## 10. Ekonomi (5)

### **Utgångspunkt**

Överlämning inbokad med tidigare ekonomiansvarig.

Reseersättningar kostnader vid resor - skjuter till framtiden.

Distriktet har tidigare ansökt om befrielse från särskild uppgift. Dvs inte deklarerar under 5 år då våra inkomster är skattefria. Vi skickar in en ansökan igen.

Vi har tidigare pratat om att köpa in Tärningsklubbor - vi beställer två och köper in färg att måla dem med. Jerk målar. Ena blir till distriktet och föreningar som vill låna andra blir en vandringsvinst till slag på förbunds nivå samt till Riksmötet.

**Beslut:** Att lägga en budget upp till 5000 kr för inköp för tärningsklubbor inkl färgsättning mm.

## 11. SF Årmöten (5-10)

### **Utgångspunkt**

17 april i Sörmland 27 april i Uppsala

Vad vill vi ta upp: Välmående i styrelsen i stort, finns det ex. Rutiner för att säkerställa välmående? Hur ser vi på tillgänglighet har det skett någon förbättring sen förra året annars kommer vi driva dessa frågor och fråga hur det är tänkt att fungera med höga trösklar på sällan använd information.

Vi vill se ett transparent studiefrämjande som växer med samtiden.

Hur har det gått med lokalboking och lokalinfo?

Vilka frågor kommer tas upp.

**Beslut:**

## 12. Kickoff (5-10)

### **Utgångspunkt**

Kickoff 8 maj i Stockholm på kvällen 17-20



<https://docs.google.com/document/d/1sc0UmE0swjbEyDRqvdTFN9KOMqk3InPtKByQ-SRgZF8/edit>

**Beslut:** Vi träffas 8 maj . Budget på 2500 kr för kick-off mat & aktiviteter.

## 13. Kommunikationshantering (10)

### Utgångspunkt

Att konkretisera kommunikationsplanen för 2023 samt att ha ett arbetsmöte vars tid bestäms över discord om hemsidan.

[Kommunikationsplan 2023](#)

### Beslut:

Att löpande fram till hösten arbeta med bättre kommunikationsrutiner. Och under hösten ett arbetsmöte då vi går igenom utvärderar och uppdaterar kommunikationsplanen + andra relevanta dokument.

**PAUS till 1901-19.06**

## 14. Arbetsgrupper avrapportering/beslut (10-15)

### Utgångspunkt

Idag ska vi bestämma om vi ska köpa in spel som är lite annorlunda och som inte annars skulle köpts in eller som vi vill belysa som extra intressant att pröva på men som många kanske inte får upp ögonen för.

Andra beslut kan uppkomma efter behov och arbetsgruppernas framsteg.

☰ Förslag på brädspel att köpa in 2023

☰ Arbetsgrupp rollspelsmaterial

☰ Arbetsgrupp hemsida

☰ Rutin för avtackning



☰ Samverkansavtalet

☰ Kopia av Svar på mail om bilda förening mallstart

Vi bestämde att skjuta på val av brädspel mm till styrelsemötet i maj.  
7 dagar innan Styrelsemöte så ska man meddela om arbetsgruppen vill ta upp något så man kan uppdatera dagordning och tidssättning.

## 15. Aktivitetslista 2023 (5-10)

Uppdatera och gå igenom  
Uppdatera informationsfilmer  
Ebas?  
Arbete & strategier med kulturplaner  
📄 Planering verksamhetsår 2023.xlsx

## 16. Kommande aktiviteter (3)

### **Sverok Vårslaget 15-16 april Norrköping**

Michel & Jerk åker

### **Årsmöte Studieförbundet Södermanland 17 april Eskilstuna**

Michel & Jerk kan, Cecilia kanske. William kan inte

.

### **Årsmöte Studieförbundet Uppsala Västmanland 27 april Uppsala**

Jerk & Michel kan, övriga kan ej

### **Uppsala Nördmessa Nördevent 29 april Uppsala**

Michel & Jerk kan, övriga kan ej

### **Distriktsavstämning ?**

Vi vet inte i dagsläget.

### **Stingfestivalen Slutet av augusti Anmälan början av juni**

Mässa för nya studenter på fakultetet där föreningar visar upp sin verksamhet.



## **Nyhetsbrevet preliminärt 10 Juni**

Information om samverkansavtal, presentation av förtroendevald samt information om beslut gällande projekt & lokalbidrag.

## 17. Per capsulam beslut & Beslutslista (0)

- [Beslutslista](#)

## 18. Nästa möte + Föranmälda frågor (2)

Nästa styrelsemöte preliminärt i 9 maj 1600-1700

Höra av sig senast 2 maj för att få med punkt i dagordning

På nästa möte kommer följande punkter avhandlas:

Ekonomi

Kickoff utvärdering

Ställningstagande vid bidrag

Arbetsgrupper

Aktivitetslista

Kommande aktiviteter

Nästa arbetsmöten

## 19. Mötets avslutande

Mötesordföranden Michel Rowinski avslutar mötet 19:43